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Student Opportunities 
at NAV Canada!
May - August 2026

We are passionate about shaping the future of air navigation 
safety and service.
At NAV CANADA, we’re experts in navigating Canada’s skies. Helping pilots 
safely cross 18 million square kilometers of Canadian and North Atlantic airspace
is what we do.

Nav Canada welcomes students to apply for their 
summer job opportunities:
• Radar Systems Engineering
• Communications Engineering

• Air Traffic Management (ATM) Tower 
Products
...and more!

NAV CANADA is committed to building a skilled, diverse workforce reflective of Canadian 
society. If you do not believe that you match every job requirement listed on these job postings, 
we still encourage you to apply. NAV CANADA encourages a culture of learning and growth, and 
recognizes that although some technical skills are mandatory, many others can be taught.

We invite you to learn more and apply:
GoToApply.ca/NAVCanada-Students���������������������������������
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Opportunitées pour étudiantes 
et étudiants chez NAV CANADA!
Mai à août 2026

Façonner l’avenir des services et de la sécurité de la navigation 
aérienne nous passionne.
NAV CANADA est l’organisation spécialiste de la navigation aérienne au Canada. Son 
mandat consiste à aider les pilotes à voler en toute sécurité dans un espace aérien de 
18 millions de kilomètres carrés au-dessus du Canada et de l’Atlantique Nord.

NAV CANADA invite les étudiants et étudiantes à postuler 
à ses oppportunités d'emplois d'été :
• Ingénierie des communications
• Ingénierie des systèmes radar

• Réseaux sécurisés et services de 
télécommunications
...et plus!

NAV CANADA s’engage à se doter d’un effectif compétent qui reflète la diversité de la popu-
lation canadienne. N’hésitez pas à postuler même si vous ne pensez pas répondre à tous les 
critères ci-énoncés. En effet, NAV CANADA préconise une culture d’apprentissage et de 
développement, et est consciente que si certaines compétences techniques sont essenti-
elles, beaucoup d’autres peuvent s’apprendre.

Pour en savoir plus, nous vous invitons à visiter :

postulez-enligne.ca/NAVCanada-etudiantNAV Canada est fière d’être 
partenaire d’Indigenous Link


